

الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع The National Detergent Co. s.a.o.g.

حاصلة على شهادة الأبيزو ٩٠٠١: ٩٠٠١ An ISO 9001:2015 Certified company

نتائج الاعمال الاولية غير المدققة للفترة المالية المنتهية في 30 سبتمبر 2023م

وفقا لاحكام وشروط الافصاح الصادرة من بورصة مسقط، يسر الشركة على الافصاح عن نتائج الاعمال الاولية الغير مدققة للفترة المالية المنتهية في 30 سبتمبر 2023م على النحو الاتي:_

| البيان | 30 سبتمبر 2023 | 30 سبتمبر 2022 | التغيير % |
|-----------------------|-------------------|-------------------|-----------|
| | ريال عماني | ريال عماني | 79.51 |
| إجمالي المبيعات | 15,831,401 | 14,852,204 | 6.59% |
| إجمالي المصروفات | 15,352,177 | 15,240,148 | 0.74% |
| الربح بعد خصم الضريبة | 479,224 | (387,944) | 223.53% |

ملاحظة:-

- الارقام الواردة للفترة المالية المنتهية في 30 سبتمبر 2023م هي عن نتائج الاعمال الاولية غير المدققة.
 - الارقام الواردة خاضعة لاعتماد من لجنة التدقيق ومجلس ادارة الشركة.

مورالي سوندار كوثاندارامان أرون الرئيس التنفيذي

التاريخ: 14 أكتوبر 2023م



الشركة الوطنية للمنظفات الصناعية ش.م.ع.ع The National Detergent Co. s.a.o.g. الأبرزو المراه الأبرزو المراه الأبرزو المراه المراع المراه المراع المراه المر

Disclosure of Initial Unaudited Financial Results for the Period ended 30 September 2023

In compliance with the current regulatory requirements of the Muscat Stock Exchange for disclosure, we are pleased to submit the initial unaudited financial results for the period ended 30 September 2023.

| | For the period ended 30 September 2023 (RO) | For the period ended 30 September 2022 (RO) | % Change |
|--|--|--|----------|
| Total Sales | 15,831,401 | 14,852,204 | 6.59% |
| Total Expenses | 15,352,177 | 15,240,148 | 0.74% |
| Net (Loss)/ Profit after tax provision | 479,224 | (387,944) | 223.53% |

Please note that:

- 1. The above financial results for period ended 30 September 2023 are initial and unaudited.
- 2. The above results are subject to review and approval by the Audit Committee and Board of Directors.

Murali Sundar Kothandaraman Arun **Chief Executive Officer**

Date: October 14, 2023